
 
Dear parents,  

If you are only registered for session 2, please ignore this email.  

As the first week of camp is around the corner, we would like to remind you of a few things.  

Location: Terry Fox Park chalet 100, rue Fairview Dollard-des-Ormeaux, Québec H9A 1V4 

-First day of camp is June 28th, 2021. 

-We will be opened July 1st, 2021.  

-Early drop off begins at 7:30am.  

-You will be greeted by a staff member at our sign in booth, located in front of the chalet where you will 

sign your child in, their temperature will be checked, and then they will enter the chalet.  

-Masks for your child will be provided. (Regarding your child wearing a mask as well as social distancing, 

we will be following the most updated versions of regulations from ACQ). 

-Our weekly schedules will be made available online the weekend prior to the week beginning.  

-Your child should not bring any toys or electronics from home.  

-Please remind your child to respect the space of others as well not to share their belongings or food. 

- A DDO Day Camp T-Shirt will be provide to your child upon their first week of camp. Campers are to 

wear this T-Shirt when on outings.  

- Please ensure you have read our terms of service 2021, which is available on our website 

www.campdejourddo.com 

-Please ensure your file is up to date with your child’s information as well as your information for taxes. 

Everyday your child should have: 

-Lunch/snacks 

-Water bottle  

-Hat 

-Running shoes 

-Bathing suit and towel 

-Sun screen  

* Should you have any questions please contact us at info@campdejourddo.com or 514-684-0970. 

Thank you!  

 

http://www.campdejourddo.com/
mailto:info@campdejourddo.com


 
Chers parents, 

Si vous n'êtes inscrit qu'à la session 2, veuillez ignorer ce courriel. 

 

Comme la première semaine de camp approche, nous aimerions vous rappeler quelques choses. 

Lieu : Chalet au Parc Terry Fox - 100, rue Fairview Dollard-des-Ormeaux, Québec H9A 1V4 

-Le premier jour du camp est le 28 juin 2021. 

-Nous serons ouverts le 1er juillet 2021. 

-Service de garde commence à 7h30. 

-Vous serez accueillis par un membre du personnel à notre table d'inscription, situé devant le chalet où 

vous enregistrerez votre enfant, sa température sera vérifiée, puis il entrera dans le chalet. 

- Des masques pour votre enfant seront fournis. (Concernant le port du masque de votre enfant ainsi 

que la distanciation sociale, nous suivrons la version la plus à jour des règlements de l'ACQ). 

-Nos horaires hebdomadaires seront disponibles en ligne le week-end précédant le début de la semaine. 

-C’est interdit d’apporter de jouets ou d'appareils électroniques de la maison. 

-Veuillez rappeler à votre enfant de respecter l'espace des autres et de ne pas partager ses affaires ou sa 

nourriture. 

- Un t-shirt du camp de jour DDO sera fourni à votre enfant lors de sa première semaine de camp. Les 

campeurs doivent porter ce t-shirt lors de leurs sorties. 

- Veuillez-vous assurer d'avoir lu nos conditions de service 2021, disponibles sur notre site 

www.campdejourddo.com 

-Veuillez-vous assurer que votre dossier est à jour avec les informations de votre enfant ainsi que vos 

informations fiscales. 

Chaque jour, votre enfant devrait avoir : 

-Déjeuner/collations 

-Bouteille d'eau 

-Chapeau 

-Chaussures de course 

-Maillot de bain et serviette 

-Crème solaire 

*Si vous avez des questions envoyer nous un courriel ou appeler au 514 684-0970. Merci!  

http://www.campdejourddo.com/

